
 
Referat bestyrelsesmøde 03.10.2019 
Tilstede: Bjarne Hallstrøm, Bjarne Bue, Bjarne Raby, Bo Balschmidt, Nils Pedersen, Flemming Olsen, John Winther, Jane 
Pørtner. 
Afbud:  
Referent: Jane 
 
Punkt Beskrivelse Beslutning 

1. Godkendelse af referat fra 
sidste møde 

BR, NP, JW, BB, Bo, BH, JP, FO 

 
 
 

Formanden orienterer 
1. Kommunen 

 
 
 
 

1. Møde afholdt med Lolland Kommune angående skel ind til 
campingpladsen. Byggeretsligt skel kan tinglyses mod campingpladsen. 
Kommunen undersøger realiseringsmuligheden.  

2. Aktuelle emner 
1. Klubudvidelse 
2. Gæstetoilet 
3. Både 
4. Dommertårn 
5. Logo 

 
 

1. Bo orienterer.  
På grundlag af afslag fra kulturudvalget genindsender Bo MR’s 
ansøgning om støtte til ombygning, denne gang stilet til byrådet. Vi 
afventer kommunalt tilsagn. 

2. Status er  afslag fra Veluxfonden til gæstetoilet. Vi igangsætter 
renoveringen for egne midler. 

3. Bue har rundsendt en skrivelse til mange roklubber om både de ikke 
bruger, måske kunne sælges til MariboRoklub.  Der korresponderes 
livligt herom 

4. Det gamle dommertårn anvendelsesmuligher drøftes og ideen om sauna 
genoptages. 

5. Fredag d. 5 mødes udvalget med Hans Erik 
3. Økonomi        Niels orienterer. 

 
4. Udvalg for tur og motion  
5.

 
Udvalg for instruktion   

6. Kaproningsudvalg   
7. Ungdomsudvalg   
8. Husudvalg 

 
 Flemming Nørgård har fikset udendørslyset.  
Rengøringen på herrernes diskuteres. BR kontakter renggøringsmiddelfirma om 
lidt skrappere produkter til momentvis at komme genstridige pletter i 
vådrummene til livs. 

9. Udvalg for broer og 
udenomsarealer  

 

10. Materieludvalg  Vi holder os stadig orienteret på bådbørsen. 

11. Udvalg for træningsrum  Vi skal have lavet et par ompolstringer   BR og BH tager fat. 
12. Tøjudvalg  

13. Udvalg for hjemmeside og 
nyhedsbrev 

 

14. Sponsorudvalg 
 

   John orienterer  

15. Næste møde torsdag d. 7. november 
16. Eventuelt Rospinning? 

Interesserede vil få opbakning til etablering af hold. 
 


